

## EU Declaration of Conformity EU Konformitätserklärung

No./Nr. G1/2" PN240, restrictors

Product identification <i>Produktbezeichnung</i>	<b>G1/2" PN240 - restrictors</b> G1/2" PN240 - Druckreduziereinrichtungen
Manufacturer <i>Hersteller</i>	<b>Siemens Switzerland Ltd</b> Gubelstrasse 22 6300 Zug / Switzerland

This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer. The object of the declaration described above is in conformity with the relevant Union harmonisation legislation:

*Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt der Hersteller. Der oben beschriebene Gegenstand der Erklärung erfüllt die einschlägigen Harmonisierungsrechtsvorschriften der Union:*

**2014/68/EU (PED)** Directive of the European Parliament and of the Council of 15 May 2014 on the harmonisation of the laws of the Member States relating to the making available on the market of pressure equipment; Official Journal of the EU L189, 27/06/2014, p. 164-259  
*Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates vom 15. Mai 2014 zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die Bereitstellung von Druckgeräten auf dem Markt; Amtsblatt der EU L189, 27/06/2014, S. 164-259*

**Description:** restrictors for Sinorix™ in fixed high pressure fire extinguishing systems  
*Beschreibung:* Druckreduziereinrichtungen für ortsfeste Sinorix™ Gas Hochdruck Feuerlöschanlagen

max working pressure <i>max zulässiger Druck PS</i>	240 bar
min / max temperature <i>min / max Temperatur TS</i>	-20°C / 50°C
DN <i>ND</i>	1/2"

**References:** G1/2" PN240 IG  
*Referenzen:*

**Standards:** fluid group 2, appendix II, diagramm 7, category 3.3, module A  
*Normen:* Fluid Gruppe 2, Anhang, Diagramm 7, Kategorie 3.3, Modul A

Signed for and on behalf of: / Unterzeichnet für und im Namen von:

**Siemens Schweiz AG**  
6300 Zug, 19.07.2016

  
.....  
Johannes Mario Kahlert  
Head of Fire Safety

  
.....  
Tommaso Tesone  
Quality Manager Fire Safety

This declaration is an attestation of conformity with the indicated Directive(s) but does not imply any guarantee of quality or durability. The safety instruction of the product documentation shall be observed.

*Diese Erklärung bescheinigt die Übereinstimmung mit den genannten Richtlinien, ist jedoch keine Beschaffenheits- oder Haltbarkeitsgarantie. Die Sicherheitshinweise der Produktdokumentation sind zu beachten.*

**Siemens Schweiz AG**  
Building Technologies Division  
International Headquarters  
Head: Matthias Rebellius

Gubelstrasse 22  
6300 Zug  
Switzerland

Tel: +41 41 724 2424  
Fax: +41 41 724 3522  
www.siemens.com/buildingtechnologies